
Delegatkinja Borjana Krišto postavila je pitanje Ministarstvu pravde BiH: 

„Postavljam pitanje Vama, a i putem Ministarstva pravde BiH i svim nadležnim tužilaštvima, 

agencijama za provođenje istraga i sigurnosnim agencijama: Šta su uradili i šta rade na 

rasvjetljavanju slučajeva teških ubistava od prije nekoliko godina, kao što su slučajevi 

generala Šantića, doministra MUP-a Joze Leutara i drugih, uključujući i nedavno ubistvo 

uglednog privrednika pokojnog Joze Kafadara, koje je iznova unijelo nemir i strah kod 

građana i stvorilo dodatno nepovjerenje u institucije u BiH?“ 

 

 

 


